
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 1. februar 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 303
Vil ministeren be- eller afkræfte, at de foreløbige ejendomsvurderinger for erhverv kom 
så sent, at dækningsafgiftspromillen i mange kommuner er sat for højt i 2024 og i bekræf-
tende fald, om og hvornår erhvervsdrivende kan forvente at få udbetalt det for meget 
indbetalte beløb samt om der vil påløbe rente på beløbet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jesper Petersen
formand
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